

《单词百科:licking是什么意思?licking怎么发音?licking的解释和用法》

英语单词licking是什么意思?licking怎么读?licking怎么发音?简答网为您整理了licking的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



licking怎么读

licking的读音:[' l ɪ k ɪ ŋ]

licking的意思

- 1、n.(在战争、比赛等中的)惨败，一败涂地
- 2、v.舔;舔吃;舔着喝;掠过;(火舌)舔食
- 3、lick的现在分词

licking的相关词组

- 1、lick up 用舌头舔去… (如汁液) ;

- 2、lick off 舔掉;
- 3、lick into shape 塑造, 使有效;
- 4、lick somebody's shoes 舔某人的鞋
- 5、lick boots 巴结,奉承
- 6、lick the dust 被击倒, 被打死;屈服;
- 7、lick one's wound 失败后求复原, 重整旗鼓;
- 8、lick the dish 舔盘子
- 9、lick one's feet 巴结,奉承
- 10、lick ice-cream 舔冰淇淋
- 11、licking penis 舔阴茎
- 12、lick sb's shoes 巴结, 奉承;

licking的近义词

- 1、**beating** n.打, 敲打;[纸] 打浆;脉搏;失败;
- 2、**defeat** v.击败;使困惑;使失败;否决;难倒;失利;
- 3、**drubbing** n.殴打, 彻底击败;
- 4、**lacing** n.系带, 带子, 花边;
- 5、**thrashing** n.打;痛打;

licking的双语例句

1、The fire came roaring through the kitchen ceiling and sent its red tongues licking into the entrance hall.

大火蔓延过厨房的天花板咆哮而来, 红色的火舌朝门厅内卷去。

2、Our team is licking its chops because we beat the champions last night.

我队昨天晚上打败了冠军,因而大家欣喜若狂.

3、 They gave us a hell of a licking.

他们把我们打得落花流水。

4、 The children were licking at the ices.

孩子们正舔吃着冰糕.

5、 When you look this good, who can blame you for licking your own crotch?

当你看见这么美丽的我舔你的裤裆时你会责怪 吗 ?

6、 We swallowed the chocolates in one gulp, licking our lips.

我们一口吞下了巧克力, 满意地咂着嘴。

7、 She folded up her letter, licking the envelope flap with relish.

她把信折好, 用力舔了舔信封的折口。

8、 Licking his fingers, smoothing his eyebrows, patting his hair, ever the entertainer.

舔指头、 拨弄眉毛、 拍头发, 像个演员.

9、 He has an endearing habit of licking his lips when he's nervous.

他有个一紧张就舔嘴唇的可爱习惯。

10、 I only remember it was licking good.

我只记得它非常好.

11、 Oooh! I'm wringing my hands and licking my chops.

哦! 我正在舔着嘴、 双手在冒汗.

12、 But where will the gas come from ? The gasmen in the Kremlin are licking their lips.

由此导致的可能的结果是 “ 一冲为气 ” .

13、 The steak is so delicious that he is licking his lips.

肉排是这么香,使得他垂涎欲滴了.

14、Today, I was riding the train and saw a cute guy licking his lips at me.

今天, 坐地铁的时候,看到一个帅哥冲我舔嘴唇.

15、If your father hears about this he'll give you such a licking!

你父亲若是知道这事非狠狠揍你一顿不可!

16、It can be expensive , licking the stable door after the horse has bolted.

马跑了才关厩门,代价可不小啊.

17、They lay under a bush , looking at us and their meat, licking their lips.

它们躺在灌木丛下,垂涎三尺地看着我们和它们的肉.

18、He listened to her licking lap.

他侧耳听着它吱吱吱舐食的声音.

以上是简答网为您整理的licking怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于licking的用法、licking的释义、licking的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/licking>